
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-17-031199 

Zaaknummer Z-17-000305 

Naam raadslid R. Manshanden 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Vragen begroting 2018 GroenLinks 

Datum waarop de vraag is gesteld 28 september 2017 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de meningvormende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Programma 1 Dienstverlening en organisatie 

1.  Regelmatig ontvangen wij signalen op dat de Medemblikker en Youmedemblik niet in 

achteraf straatjes en de verkaveling van Andijk ontvangen worden. Wat gaat u daaraan 

doen? 

 

antwoord   

 

Programma 2 Samenleven en ondersteunen 

2.  Zijn alle scholen in Medemblik verbonden met een schoolmaatschappelijk werker ? Zo 

nee, waarom niet en is het streven er op gericht dat dit wel gebeurt? 

 

Antwoord  

3. Blz. 14, beleidsindicatoren. Het aantal jongeren met jeugdhulp ligt boven het 

landelijke gemiddelde. Is u bekend wat daar de oorzaak van is? Zo ja welke? Zo nee, 

bent u bereid hier onderzoek naar te doen? 

Antwoord  

 

Programma 3 Wonen, werken en recreëren 

4. Blz. 16 ook 42, 52, 62 De nieuwe omgevingswet. Wat heeft u tot nu toe gedaan m.b.t. 

de invoering van deze wet, wat is uw planning en wanneer zijn wij als raad 

kaderstellend aan zet? Op welk moment kunnen we besluiten een omgevingsvisie op te 

stellen?( zie blz. 62) 

 



 

 

Antwoord  

5. Blz. 16, 2.3.1. Daar staat dat u in principe initiatieven voor nieuwe 

woningbouwlocaties ondersteunt  in diverse kernen, waarom niet in alle kernen ? 

Antwoord  

6. Blz. 17  Er wordt flink ingezet op het stimuleren van de toeristisch economische 

ontwikkeling van Medemblik ; riviercruiseschepen,promotie van Medemblik, de 

Regionaal Economische Agenda. Wat gaat u concreet doen om de aantrekkelijke 

waarden van Medemblik, cultuurhistorie, natuur en landschap en de leefbaarheid in de 

binnenstad te beschermen ? 

Antwoord  

6-1 Onlangs hebben wij schriftelijke vragen gesteld over de eventuele gevolgen voor 

Medemblik en de regio wanneer vliegveld Lelystad, als uitbreidingslocatie van Schiphol, 

een feit wordt. In oktober, lezen we in de krant, krijgen inwoners van Noord-Holland de 

gelegenheid zienswijzen in te brengen. Bent u bereid, mocht het aan de orde zijn, we 

hebben nog geen antwoorden ontvangen, als Medemblik en /of samen met de regio een 

zienswijze in te dienen? 

Zo ja, wat zal de inhoud van deze zienswijze zijn? 

Antwoord  

7. Blz. 18, 62 Bij “Een duurzame gemeente“ richt u zich voornamelijk op energie en 

water. Duurzaamheid heeft ook met de bescherming van de natuur en andere kwetsbare 

waarden te maken,  we lezen er niets over, waarom betrekt u die er niet explicieter bij 

?                                                                                                                                                                                                                                  

-Bij de kadernota 2018 heeft u toegezegd in 2018 een natuur vriendelijke oever te 

realiseren, waar en wanneer ? 

Antwoord  

8. Blz. 19 Thema “Samenwerken”. We werken o.a. samen met de Westfriese gemeentes 

d.m.v. Gemeenschappelijke Regelingen.  Werken we samen en/of stemmen we ons 

beleid ook af met/op andere beheerders, zoals het HHS, provincie en Staatsbosbeheer ? 

-Streeft u naar samenhang in thema’s die wij als gemeente belangrijk vinden met 

andere beheerders ? Zoals bv. de verbetering van de biodiversiteit, natuurvriendelijke 

maaibeleid en andere duurzame thema’s ? 

--Zijn er regelmatig overleg momenten, hoe moeten we ons dat voorstellen ? 

 



 

 

Antwoord  

9. Blz.19,37,63  Als gevolg van de klimaatverandering wordt waterbeheer de komende 

jaren een belangrijk onderwerp. Het HHS richt zich op schoon water en de opvang van 

water ( Waterplan). De cultuurhistorische waarde van sloten en kavelpatronen 

beschermen ze niet. Maar al te gemakkelijk worden sloten gedempt en elders 

gecompenseerd. Hoe waterlopen lopen is echter geen toeval. Bent u bereid met het 

HHS het belang van deze  cultuurhistorische waarde van water en kavelpatronen te 

bespreken met als doel ze te beschermen ? 

Antwoord  

10. Blz. 20 Beleidsindicatoren. We hebben veel meer restafval dan het landelijke 

gemiddelde, wat kunnen we in 2018 verwachten om dit te verbeteren ? 

Antwoord  

 

3.5 Bedrijfsvoering 

11. blz. 42, 60 In 2018 nemen we de berichtenbox op op de website van Mijn Overheid. We 

hebben signalen opgevangen, dat burgers zich soms niet realiseren dat hier ook de 

rekeningen op staan en die daardoor missen. Hoe gaat de gemeente hiermee om ? 

Blijven rekeningen ook op papier toegestuurd worden ? 

 

Antwoord  

 

3.6 Verbonden partijen 

12. Blz. 48, 58, 63 RUD Bij sloop en bouwwerkzaamheden dient de initiatiefnemer zich 

ervan te vergewissen dat er geen broedende vogels en in gebruik zijnde nesten zijn, en 

in de bestemmingsplannen worden onder het kopje “flora en fauna onderzoek” 

aanbevelingen gedaan ter bescherming van flora en fauna. Hoe vaak heeft het RUD in 

2017 hierop controle /toezicht werkzaamheden uitgevoerd en wat gaan ze in 2018 op 

dit gebied ondernemen ? 

Antwoord  

 

4.3 Nieuw beleid 2020-2021 

13 Blz.59 Plaatsen ondergrondse afvalcontainers in Medemblik. Er zijn ook op andere 

plekken zakken wijken. Kunnen we daar een overzicht van krijgen, wat gebeurt er met 

die wijken ? Is er een plan ? 



 

 

Antwoord  

14. Blz. 10, 61 We gaan de 3 Medemblikker musea steunen. Wanneer er een ander museum 

in Medemblik komt met een verzoek om steun, bv. het centrum voor water in Andijk, 

hoe gaat u daar dan mee om ? Is dan het geld  op ? 

 

Antwoord  

15. Blz. 62, 64 Nieuw beleid m.b.t. toerisme. Wat wordt er in 2018 gedaan om knelpunten 

in de vaarroutes van het achterland op te lossen ? 

 

Antwoord  

  

16. Blz.65 Integraal Huisvestingsplan, IHP Wat gaat het college in 2018 ondernemen om de 

scholen duurzamer op het gebied van energie te maken. 

antwoord  

 


